
Referat af bestyrelsesmøde i SRC Odense d. 30.03.2009 

Deltagere: Gurli, Ole, Poul, Berit og Rie 

 

1)      Dirigent  (Ole K) og referent  (Rie) 

 

2)      Ingen væsentlige kommentarer til referatet fra sidst 
 
 
 

3)      Foreningskontoen: kr. 47.402.34 

Festkontoen:            kr. 0,00 

Ad hoc kontoen:      kr. 2850,00 ( dette er for billetter til 60’er rock) 

Bar kassen:               kr. 6563,00 
 
 
 

4)      Vedr. medlemsadministrationen kontakter Rie Irene vedr. hvem som mangler at få udstedt medlemskort pt. 

 

5)      Kalenderen diskuteres igen, da der er delte meninger om hvordan denne kan fremstå mest hensigtsmæssigt. Det 
vedtages at laden kalenderen forblive som den har været hidtil, dog bør der oplyses i beskrivelsen af et arrangement, 
om dette er et lukket eller åbent arrangement, især aht. nye medlemmer.  

      Der er stadig bred enighed om, at kalenderen kun skal benyttes til foreningens egne arrangementer, hvor der er en 
kontaktperson bag, og derfor må Kulturmaskinen flyttes til opslagstavlen. Erling opfordres dog til at linke direkte til 
denne del af opslagstavlen fra sit nyhedsbrev. Ole K. snakker med Erling om dette. 
 
 
 

6)      Ved Generalforsamlingen fremkom Lars Hornemann med et forslag til en ” frivillig hjælpe‐liste”, som medlemmer frit 
kan skrive sig på, så alle aktivitetsgrupper via listen kan rekvirere hjælp til div. Arrangementer. Poul kontakter Lars vedr. 
opstart af en sådan liste. 

 

7)      Rie efterlyser en årsplan for bestyrelsens opgaver, møder og mål, så f.eks formandsmøde, landsmøde, 
generalforsamling m.m planlægges i god tid. Samme liste vil være en god ”guideline” til kommende bestyrelser. Rie 
laver listen inden næste bestyrelsesmøde. 

 

8)      Under evt. var et kommende debatforum om ” de store spørgsmål” i krogene blandt medlemmerne på programmet. 
Gurli vil starte et sådant debatforum op på hjemmesiden, og så håber alle i bestyrelsen, at det vil bringe en masse 
konstruktive meninger og holdninger frem i lyset, og dermed give noget at arbejde med. 

 

Nyt bestyrelsesfoto blev optaget. Rie lægger billedet på hjemmesiden. 

 



 

Næste møde afholdes hos Ole K. mandag d. 27.04.09 kl. 19.00. 

 


